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Denne e-posten kommer utenfra. Ikke klikk på linker eller åpne vedlegg uten at du stoler helt på 

innholdet.  

 

Hei, Viser til telefonsamtale fredag 8. oktober, og sender med dette en søknad angående levering av 

vann. Vi har i dag privat brønn, og har til tross for relativt omfattende forbedrende tiltak i forbindelse 

med bygging av nytt melkekufjøs har vi i sommer og høst hatt problemer med at det går tomt for 

vann. Dette er en stor utfordring for oss, og en trussel for vår næringsvirksomhet. Før vi bygde nytt 

fjøs tok vi kontakt med daværende teknisk sjef for å undersøke muligheten for kommunalt vann 

ettersom vi fortrinnsvis ønsket det før vi gikk i gang med et så omfattende prosjekt. Da fikk vi signaler 

på at ville være svært langt fram i tid, og at vi måtte finne en annen løsning. Vi har derfor brukt ca 

400.000 kr for å forsøke å sikre en god løsning med vann til fjøset med blant annet enn 20.000 liter 

buffertank for å sikre at vi ikke går tom i fjøset på kort sikt, men dessverre opplever vi likevel 

problemer. Vi ønsker derfor i første omgang å søke om kommunen kan hjelpe oss med å fylle vann 

vederlagsfritt til oss i de tilfellene det er behov, og i neste omgang om at det bygges ut kommunalt 

vann til Berg slik at vi kan koble oss på det. Dersom dere trenger en mer omfattende søknad med 

mer informasjon er det bare å gi beskjed.  

 

Med vennlig hilsen Arnstein Hallager Berg 


